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JUDEȚUL VASLUI    
COMUNA CIOCANI 
CONSILIUL LOCAL                                             PROCES-VERBAL 

Încheiat astăzi, 11.02.2022 
 
      
              Consiliul local al comunei Ciocani, județul Vaslui, s-a întrunit astăzi  11.02.2022, ora 1000, în 
ședință extraordinară , convocată de îndată, în conformitate cu art. 133 alin 4 din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, la sediul Primăriei comunei Ciocani , județul Vaslui, fiind convocat prin 
dispoziția scrisă a primarului.  
             La apelul nominal efectuat de secretara comunei,  se constată că sunt prezenți 10 consilieri 
locali , din totalul de 11 consilieri locali, absent fiind dl. Diaconu.. 
            Participă la ședință d-na consilier contabil Luca Mihaela. .              
            Fiind îndeplinite prevederile art. 137 alin.(1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
ședința este legal constituită.     
            D-na secretar- avem o problemă,   dl. primar mi-a furat registrul de hotărâri și dispoziții de pe 
birou, din biroul meu, în prezența unor colegi din Primărie, dumnealui redactează dispozițiile ,  le 
înregistrează, le dă numere, le ștampilează , le semnează , total illegal, în prezența a 2 colege și a d-lui 
viceprimar. 
            Dl. Mocanu- . așteptăm răspuns de la dl. primar.  
            Dl. primar- în prezența martorilor se poate fura un registru. de dispoziții? 
            D-ra secretar-  da, nu mi l-ați cerut , mi l-ați furat. 
            Dl. primar- reclamați-mă la Poliție.  
            D-na secretar- reclamati-mă d-voastră.  
            D-na secretar- nu aveți voie , conform legii, nici să redactați conform legii dispoziția, nici s-o 
înregistrați, nici s-o semnați  
            Dl. primar- un pimar , oricare ar fi el, nu trebuie să stea după secretară sa-I înregistreze o 
dispoziție., este o dispoziție emisă de primar, aveți dreptul să n-o semnați , motivând în scris refuzul , 
dar aveți obligația s-o înregistrați.  
            D-na secretar- nu aveți voie , confom procedurilor interne , aprobate de d-voastră, să redactați, 
să scrieți o dispoziție.  
            Dl. Mocanu- care-i motivarea ? 
            Dl. viceprimar- la diverse.  
            D-na secretar- dispoziția de convocare va fi 74 , aia va fi.  
            D-na secretar- nu v-ați făcut nici un referat de aprobare , la ședința trecută nu ați fost.  
            Dl. primar- am fost la instituțiile statului.  
            Dl. Tofan-  dacă a intrat abuziv peste d-voastră înseamnă că trebuie să aplicăm legea pumnului.  
            Ați intrat  4, 5 persoane peste ea, abuziv.  
            Dl. primar- dl. consilier d-voastră  știți procedurile?  
            Dl. primar- știe o instituție întreagă,  am fost la Poliție, am anunțat Poliția , au spus că nu e 
treaba lor .  
            Dl. Tofan – dar dacă d-na secretar ar intra așa. 
            Dl. primar- să intre , nu-I biroul meu. Poate intra in birou oricine.  
            Dl. Tofan – eu am intrat la doamna contabilă în birou să-I cer niște explicații și au venit și mi-
au dat amendă la Legea 61.  
           Dl. primar- trebuia să-I cereți explicații în scris.  
           Dl. Tofan – în scris, dar unde suntem , de pe stradă.  
           Dl. Mocanu-  dar pe ușa contabilei să scrie procedura de adresare.  
           Dl. primar- îmi pare rău că vă lăsați manipulați de această.  
           Dl. Mocanu-  nu este adevărat.  
           D-na secretar-  dar  e posibil să mă pot trezi în birou cu un pumn în față.                                                        
          Dl. Mocanu-  cum a putut să-I spună în față ziaristului că-I gata dispensarul , când nici acum  
nu-I gata.   
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           Dl. primar- uitați procesul-verbal, spuneți dacă este illegal.  
           D-na secretar-  este illegal, nu aveți voie nici să semnați, nici să înregistrați ,nici să semnați 
înaintea secretarului conform legii și proedurilor interne. Este o minută a ședinței , nu am avut timp să-
l scriu pe tot, ieri am plecat la 18,30 din instituție . V-am cerut o zi concediu fără plată , nu mi-ați 
aprobat, concediu de odihnă restant nu-mi aprobați, dați-mi concediu să plec , aprobați-mi concediu de 
odihnă legal.. Este programat , este la ITM .  De odihnă,  nu îmi aprobați , aprobați-mi fără plată, că tot 
mă treceți nemotivat , deși sunt la serviciu. .  Cum i-ați aprobat lui Ionuț ani de zile concediu fără plată, 
aprobați-mi o zi concediu  fara plată să mă duc să-mi rezolv problemele de sănătate. . De odihnă, nu 
fără plată nu , aprobați-mi fără plată.  
            Dl. primar-  puteți să vă luați medical și acum.  
            Dl. Hazu- sigiliul vechi era uzat?  
            D-na secretar- nu era uzat.    
            Dl. primar- indifferent cine este primar, cine va fi  , la preluarea mandatului de către un primar 
nou, sau cel vechi , acest sigiliu trebuie să stea la primar. .  
            D-na secretar- pe timpul d-lui. Munteanu , nici o zi n-a stat sigiliul la dânsul.  
            Dl. primar- nu discutăm de alte vremuri.  
            D-na secretar- este aceeași lege .  
            Dl. primar – întrebați-o că este illegal.  
            Dl. Hazu-  cum spune legea.   
            D-na secretar- se folosește alături de semnătură, spune Codul administrative,  nu spune că se 
deține de persoana competentă .  
            D-na secretar- nu s-a pus ștampila pe hotărâri , alături de semnătură, chiar dacă nu le-am 
semnat de legalitate , s-a pus.  
            Dl. viceprimar- cine semnează?  
            Dl. secretar- nu înțeleg ce întrebați.    
            Dl. Hazu-  au mai fost dictatori care au făcut ce-au vrut ei.  
            Dl. Mocanu- treebuie să  fie transparență.  
            Se supune la vot procesul-verbal de la ședința anterioară  și se aprobă cu 8 voturi pentru și  3 
voturi împotrivă ( dl. Tofan, dl. Hazu, dl. Mocanu ).   
           Dl. secretar – nu are voie , a făcut o ștampilă cu sigiliul primarului illegal, sunt 2 ștampile cu 
sigiliul primarului  , niciodată la Primăria Ciocani nu a fost o asemenea situație.  
           Dl. secretar – vă rog să-mi aprobați concediu fără plată. Am avut programare la Iași la clinică, 
n-am putut ajunge . Medical nu pot , pentru că vă duceți și reclamați doctorii. Ce vreți?  
           Când ați primit adresa cu sumele pentru buget, luni , se putea face convocarea de luni.              
           Președintele de ședință prezintă ordinea de zi , o supune la vot și  se aprobă cu 8  voturi pentru , 
2 abțineri (Dl. Mocanu, dl. Tofan) .                                                                              
           Președintele de ședință prezintă primul  proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al 
comunei Ciocani pentru anul 2022 și referatul de aprobare .                   
           D-na contabil  prezintă raportul compartimentului contabilitate și prezintă bugetul local. 
           D-na contabil Luca- o să prezint prevederile bugetului ,ca să includem sumele de la virările de 
TVA , de la 63% sumă de la venituri și cele pentru școală. Suma a fost anul acesta  aproape la fel cu 
cea de anul trecut repartizată pe cele 3 trimestre obligatoriu de respectat, în 4 trimestre, pentru 
învățământ, asistență socială faptul că mai variază  și așa rămâne la latitudinea fiecăreia să-și treacă 
sumele care cred că se vor folosi. Pentru învățământ sunt 128 mii lei, la asistență socială și personae cu 
handicap -1255 mii lei pe total, sumele trimestriale se pot defalca optional , plata de stimulente 
educaționale acordate copiilor din familii defavorizate s-au aprobat 25 mii lei , la copii cu cerințe 
speciale care trebuie integrați în învățământul de masă -53 mii lei , pentru burse și tichete variază în 
funcție de numărul de copii care o să fie , trimestrial își trece fiecare opțional , pentru burse  s-a obținut 
o sumă mai mare 149 mii , burse școlare , sume pentru drumuri 25 mii lei, trebuie respectată 
trimestrialitatea de 9 mii, 8 mii, 8 mii și 0 lei. La sume defalcate pentru echilibrarea bugetelor locale 
avem, 1091 mii lei, fixat pe trimestre, avem 266 mii lei pentru primul , 285 pentru trim. II, 285 mii lei                   
și 255 mii lei , pentru cota de 63% din care ni se virează sunt 174 mii lei și putem folosi opțional, nu 
trebuie respectată trimestrialitatea , folosit în funcție de urgențe.  Din cota defalcată de 14% - 162 mii ,  
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iarăși nu trebuie respectată trimestrialitatea și sume repartizate din fondul de la Consiliul Județean – 
991 mii lei. Astea sunt sumele adăugate ca și prevederi la bugetul pe 2022 , avem venituri totale 
5534100 lei , venituri proprii 2019100 , din transferuri de proprietăți 5000 lei , ca și prevedere, 
impozite și taxe din proprietățile persoanelor  fizice 15 mii lei la clădiri, 27 mii la terenuri, la personae 
juridice 17 mii lei la clădiri și 4 mii lei la teren. Impozitul pe teren extravilan 108.000 lei, taxe pe 
mijloace de transport personae fizice și juridice 48 mii lei , având în vedere că este o afluență destul de 
mare de vânzări-cumpărări auto , taxe eliberare licențe și autorizații 4 mii lei , alte taxe și impozite -10 
mii lei, venituri din amenzi  334.000 lei . 
           Dl. Hazu – atât trebuie să încasați?  
           D-na Luca – așa prevedem. 
           Dl. Mocanu- estimative. 
           Dl. Hazu- astea se transmit de la un an la altul , nu?  
           D-na Luca-  da , cu sumele precedente am pus și ce am preluat anul acesta. Taxe speciale 
112.000 lei și subvenții de la bugetul de stat sunt sumele pe care le-am discutat, avem un excedent 
bugetar de 32 mii lei , care vor fi folosiți la plata facturilor restante.  
           Dl. Tofan- un pic mai devreme ați spus de 2 mld și ceva. 
           Dl. primar- 200 mii lei, e greșeală.  
           Dl. Tofan- a spus de 2 mld.  
           Dl. primar- a spus , dar e vorba de  200 mii lei. Corectați vă rog.  
           D-na Luca – probabil la venituri ,  va referiți la 2019100 lei ?  
           Dl. primar- nu există așa ceva , e 200 mii lei. Unde ați spus 2 mld sunt 200 mii .  
           D-na Luca – am greșit atunci.  
           D-na Luca – ajutoare de încălzire 30 mii lei, subvenții din sănătate  6000 lei , sume din fondul 
de la Consiliul Județean 991000 lei și sume defalcate pentru drumuri avem 25 mii lei , 
           Cheltuielile sunt împărțite în cele curente , de personal sunt 2 mld 442 mii lei . 
           Dl. primar- doamnă nu mai vorbiți de miliarde , vorbiți de sute mii lei.   
           D-na Luca –1168100 bunuri și servicii, dobânzi 1000 , ajutoare sociale  256000 lei , tichete de 
grădiniță 25 mii lei, burse 149 mii , cheltuielile de capital vor cuprinde activele fixe : construcții 
511000 lei, mașini și utilaje 7000 , mobilier 25 mii lei și alte active 950000 lei.  
            În momentul în care Guvernul dă dispoziția , dă și banii..    
            D-na Luca – nu este dată dispoziția. Nu s-a stabilit daca este valabilă pentru toate unitățile sau 
pentru cele care nu au restanțe la buget. La datorii la buget. 
            Dl. Hazu – din cauza cui datorii? 
            D-na Luca – ne referim în general.  
            Dl. Hazu – de ex. , dacă eu nu plătesc impozitul avem datorii și d-voastră nu vă luați voucherul 
de vacanță.   
             D-na Luca –orice unitate când își ia salariul are de plătit CAS, CASS, , șomaj, contribuțiile  și 
la contribuții neplătite pentru unitățile. 
             Dl. Hazu – dar le plătim? 
             Dna Luca – deocandată e doar proiect și se poate face rectificare.  
             D-na secretar- excedentul va fi folosit pentru plata datoriilor? 
             D-na Luca- da.  
             Dl. Hazu – nu știm unde s-au dus banii din rectificarea din decembrie, că tot a spus dl. ziarist 
că am mâncat caltaboși. Nu știm unde s-au dus banii ăia.  
             Dl. primar - d-na secretar să vă spună.  
             D-na secretar- este aici  hotărârea de rectificare . 
             Dl. Hazu - și sumele unde s-au dus?     
             D-na secretar – d-na Luca întreabă să se uite în decembrie să vadă ce plăți au fost făcute?  
             Dl. Hazu – dl. primar ne-a spus că s-au dus la apa de la Crâng , la Energoconstruct , vrem să 
vedem și noi. D-voastră nu erați . .  
             Dl. primar – s-au dus la Energoconstruct 100 și ceva mii lei. Verificați .                                                       
             D-na Luca- eu mi-am notat aici și o să vă spun plățile făcute în 23 decembrie 2021.             Dl. 
primar- este dreptul pimarului să justifice banii, , s-au dus pe datorii restante.   La bugetul de astăzi  
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suma primită de la bugetul  Consiliului Județean , toată suma este prinsă în buget  pe drumuri, apă , 
canal , acești bani îi vom folosi în momentul în care eu voi veni la d-voastră cu proiecte , proiectele vor 
avea notă de fundamentare , documentație tehnico-economică , cu devize de lucrări  .      
            Prioritatea nr. 1 sau 0 va fi podul care leagă Crângu-Nou de Ciocani ca să putem băga autobus  
ca să lege cele 2 localități , va mai fi făcută o plată către Energoconstruct pentru că avem contract cu 
dumnealor , cîștigată licitație cu multiannual , vă explic ce înseamnă și multiannual- în mai mulți ani , 
așa va fi și podul , va fi scos la licitație, nu prin atribuire directă , pin licitație multiannual . 
            Dl. Hazu – podul nu a fost prins pe Anghel Saligny? 
            Dl. primar- nu.  Va fi licitație , o să vă prezint documentațiile tehnico-economice cu devize cu 
tot, bani nu vor fi cheltuiți după bunul plac. Eu când solicit acești bani de la Consiliul Județean ca 
sprijin , eu acolo sunt întrebat pentru ce , acolo se consemnează .. 
             Dl. Hazu-  moral nu-I sigur, un lucru este sigur,  cu felicitările de Crăciun ați scris primar 
Gheorghe Călin , nu sunt banii d-voastră , ați dat cadouri de Crăciun  personal și d-voastră și vicele și 
nu-I legal și nu-I moral.  
            Dl. primar- este și legal și moral.     
            Dl. Hazu -. bani pentru vouchere de vacanță sunt prinși în bugetul local?. 
            Dl. primar – nu sunt prinși bani pentru vouchere, vom prinde în buget sume când vom primi 
bani de la bugetul de stat și vom face o rectificare de buget. 
           D-na Giușcă -   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate al Consiliului local. 
           D-l Năstase -   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate a Consiliului local.  
           Dl. primar- vreau să achiziționăm  microbuze pentru transport călători, chiar și cu varianta 
leasing.  
            Dl. Hazu- cu varianta leasing nu sunt de accord.  Mașina Primăriei, Duster poate s-o folosească 
orice funcționar public?  
            Dl. primar- doar însoțit de mine. 
            Dl. Hazu-    ce i-ați răspuns d-nei Paula când v-a cerut mașina? 
            Dl. primar- nu vă permit. Nu ridicați tonul la mine , nu vă permit.  
            Dl. Hazu-  de ce modificăm hotărârea , al -2- lea proiect , care-I motivul?  
            Dl. primar-    am vornit cu Jully Expert , Miniisterul ne cere. 
            Dl.  Hazu- nu-I greșeala celui care a întocmit proiectul de hotărâre? Ne spuneți mereu minciuni  
           Președintele de ședință -supune la vot primul proiect de pe ordinea de zi și se aprobă cu 8 voturi 
pentru , 1 vot împotrivă (dl. Mocanu) și 1 abținere (dl. Tofan).             
            Dl. Tofan- vorbiți numai minciuni.     
            Președintele de ședință prezintă cel de-al 2 -lea proiect de hotărâre privind modificarea 
hotărârii nr. 45/29.10.2021 privind aprobarea cererii de finantare si a devizului general pentru 
obiectivul de investitii “MODERNIZARE PRIN ASFALTARE DRUMURI DE INTERES LOCAL IN 
COMUNA CIOCANI, JUDETUL VASLUI” in vederea finantării din surse legal constituite prin 
Programul national de investitii “ Anghel Saligny” , din buget local, alte fonduri guvernamentale , 
fonduri europene nerambursabile  și referatul de aprobare .     
           D-na secretar- sumele sunt la fel, numai primul articol s-a modificat, în loc de indicatori 
tehnico-economici se aprobă cerere de finanțare și deviz general.  Dl. primar aveți documentația 
tehnico-economică la toate obiectivele de investiții?  
           Dl. primar- Am doar studii de fezabilitate, în momentul în care obții o cerere de finanțare după 
aceea treci la documentația tehnico-economică.    
           D-na secretar- nota conceptuală și tema de proiectare le aveți?  
           Se prezintă raportul compartimentului contabilitate.  
           D-na Giușcă -   prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate al Consiliului local. 
           Președintele de ședință -supune la vot proiectul nr. 2 de pe ordinea de zi și se aprobă cu 8 voturi 
pentru și 2 voturi împotrivă (dl. Tofan și dl. Mocanu ).          
          Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară lucrările ședinței închise. 
 
                      Președinte de ședință,                                                                      Secretar general, 
                 Năstase Claudiu-Laurențiu                                                                       Abaza Iosefina                           



 
 
 
 
 


